

# نشرة دافعي الضرائب Taxpayer Bulletin

## الخدمة Services

### Who is required to register for VAT?

UAE-resident businesses who make taxable supplies in the UAE must register for VAT, provided the value of their taxable supplies and imports in the last 12 months exceeded, or is expected to exceed in the next 30 days, the mandatory registration threshold of AED375,000.

For more details click here



### من ملزم بالتسجيل لضريبة القيمة المضافة؟

يجب على الأعمال المقيمة في الدولة التي تقوم بتقديم توريدات خاضعة للضريبة في الدولة التسجيل لضريبة القيمة المضافة، إذا تجاوزت قيمة التوريدات الخاضعة للضريبة والتوريدات خلال الاثني عشر شهراً الأخيرة - أو يتوقع أن تجاوز خلال الثلاثين يوماً القادمة - حد التسجيل الضريبية الإلزامي البالغ 375,000 درهم إماراتي.

للمزيد من المعلومات اضغط هنا



EmaraTax will enhance FTA's ability to administer taxes in the UAE, enabling better, faster decision-making and earlier engagement with taxpayers that need support.

EmaraTax integrates with influential government entities such as the UAE Central Bank and national technology-based programs including (UAE PASS) to streamline user experience. This also aligns with the national digital agenda to leverage emerging technologies and build a solid digital infrastructure that serves the people and business community of the UAE.

For more details click here



ستعزز منصة إمارات تاكس قدرة الهيئة على إدارة الضرائب في الدولة، مما يتيح اتخاذ قرارات أفضل وأسرع ويضمن التواصل المبكر مع دافعي الضرائب الذين يحتاجون إلى الدعم.

تتكامل منصة إمارات تاكس مع الجهات الحكومية المؤثرة مثل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي والبرامج الوطنية القائمة على التكنولوجيا بما في ذلك الهوية الرقمية (UAE PASS) لتبسيط تجربة المستخدم، تتماشى المنصة أيضاً مع الأجندة الرقمية الوطنية للاستفادة من التقنيات الناشئة وبناء بنية تحتية رقمية صلبة تخدم الأفراد ومجتمع الأعمال في الدولة.

للمزيد من المعلومات اضغط هنا



## دليل المستخدم لاسترداد الضريبة الانتقائية

### Excise Tax Refund User Guide

When a taxable person files his excise tax return and the value of his deductible tax exceeds the value of excise tax payable to the FTA, he will have excess refundable tax and may be entitled to apply for a refund of the excess refundable tax. See the full guide for the process to file your refund claim with the FTA.

For more details click here



عندما يقوم الشخص الخاضع للضريبة بتقديم إقرارا ضريبي وتزيد قيمة الضريبة القابلة للخصم عن قيمة الضريبة المستحقة الدفع للهيئة، سيكون لديه فائض ضريبة قابلة للاسترداد ويمكن له تقديم طلب لاسترداد هذا الفائض من الضريبة. راجع الدليل الكامل للاطلاع على إجراءات استرداد الضريبة مع الهيئة الاتحادية للضرائب.

للمزيد من المعلومات اضغط هنا



## توضيحات عامة Public Clarification

Bases on Cabinet Decision No. 99 of 2022 on the Amendment of Some of Provisions of Cabinet Decision No. 52 of 2017 on the Executive Regulation of Federal Decree-Law No. 8 of 2017 on Value Added Tax has amended Article 72 of the Executable Regulation, and requires certain taxable persons to report, and keep records of commerce transactions according to the Emirate in which these supplies are received.

For more details click here



بناءً على قرار مجلس الوزراء رقم (99) لسنة 2022 بشأن تعديل بعض أحكام قرار مجلس الوزراء رقم (52) لسنة 2017 في شأن اللائحة التنفيذية للمرسوم بقانون اتحادي رقم (8) لسنة 2017 في شأن ضريبة القيمة المضافة، تم تعديل المادة (72) من اللائحة التنفيذية والتي توجب الخاضعين للضريبة محددين بالإقرار عن معاملات التجارة الإلكترونية والاحتفاظ بسجلاتها بحسب الإمارة التي يتم فيها استلام هذه التوريدات.

للمزيد من المعلومات اضغط هنا



## صفحة الفعاليات القادمة Upcoming Events Page

To know more about FTA's events and workshops visit our Events Page.

For more details click here



لمعرفة المزيد عن فعاليات وورش الهيئة الاتحادية للضرائب قم بزيارة صفحة الفعاليات.

للمزيد من المعلومات اضغط هنا



## تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

28  
March

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات ضريبة القيمة  
المضافة للفترة المنتهية في 28<sup>th</sup> Feb 2023

Final deadline for filing VAT returns for the  
tax period ending in 28<sup>th</sup> Feb 2023

15  
March

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات الضريبة  
الانتقائية للفترة المنتهية في 15<sup>th</sup> Feb 2023

Final deadline for filing Excise returns for the  
tax period ending in 15<sup>th</sup> Feb 2023